
 
 

 
 
 
 
 
 
 
PERSBERICHT 
Harlingen, 4 februari 2016 

  

PvdA, Harlinger Belang en CDA willen raadsbijeenkomst over REC 

 

De raadsfracties van de PvdA, Harlinger Belang en het CDA willen een raadsbijeenkomst over de 

Reststoffen Energie Centrale (REC). Zij hebben hiertoe donderdag een schriftelijk verzoek ingediend 

bij de Gemeente Harlingen. 

 

Aanleiding voor het verzoek zijn de meetresultaten van het dioxine-onderzoek bij de REC en de 

gemeentelijke verantwoordelijkheid voor de volksgezondheid. Onlangs bleek dat bij de 

afvalverbrander van Omrin in de maand oktober 2015, als gevolg van opeenvolgende storingen, een 

grote hoeveelheid dioxine is uitgestoten.  

 

Als het aan de coalitiepartijen ligt, worden bij deze bijeenkomst ook de Provincie Fryslân, de Fryske 

Utfieringstsjinst Miljeu en Omjouwing (FUMO), de Gemeentelijke Gezondheidsdienst (GGD), de REC 

en de Begeleidingscommissie van de REC uitgenodigd. Zij zijn ervan overtuigd, dat deze instanties, 

gelet op hun betrokkenheid bij de volksgezondheid en de veiligheid van de leefomgeving van de 

inwoners van Harlingen, Midlum en Wijnaldum, een positieve bijdrage aan deze raadsbijeenkomst 

kunnen leveren en verwacht dat zij hiertoe gaarne bereid zijn. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Noot voor de redactie 

Bijgesloten treft u het schriftelijke verzoek aan, zoals dat op 5 februari 2016 is ingediend bij de Agendacommissie van 

Gemeente Harlingen.  

 

Voor correspondentie met betrekking tot het bovenstaande bericht kunt u contact opnemen met: 

- de heer E. Helvrich, fractievoorzitter van de PvdA (0517-234364)  

- de heer J. Saakstra, fractievoorzitter van Harlinger Belang (0517-417748) 

- de heer H. Sijtsma, fractievoorzitter van het CDA (0517-416046)

 



 
 

 
 
 

   

 

 

 
 
 
 
 
 
 
Gemeente Harlingen 
T.a.v. de Agendacommissie 
Postbus 10000 
8860 HA  HARLINGEN 

 
 
 

 
Datum en plaats Harlingen, 4 februari 2016 Referentie n.v.t. 
  
Betreft Agendering Reststoffen Energie Centrale 

 
 

Geachte commissie, 

 

Met een persbericht van 22 december 2015 hebben de Provincie Fryslân en de Gemeente Harlingen 
gecommuniceerd, dat de meetresultaten van het dioxine-onderzoek bij de ReststoffenEnergieCentrale 
(REC) over de maand oktober fors hogere waarden laten zien. Vervolgens heeft een nadere analyse 
plaatsgevonden. Een maand later, op 25 januari 2016, is de juistheid van de eerder verkregen 
meetresultaten bevestigd.  

 

Gelet op de meetresultaten en de gemeentelijke verantwoordelijkheid voor de volksgezondheid, 
hebben de PvdA, Harlinger Belang en het CDA behoefte aan nadere informatie over het dioxine-
onderzoek, de meetresultaten, de interpretatie hiervan door de betrokken instanties en het vervolg. 
Ook geeft recente berichtgeving in diverse media aanleiding tot nadere vragen.  

 

Wij verzoeken u, om op de kortst mogelijke termijn een openbare informatieve raadsbijeenkomst te 
agenderen met als agendapunt de Reststoffen Energie Centrale.  

 

Tevens verzoeken wij u hiertoe vertegenwoordigers van de Provincie Fryslân, de FUMO, de GGD, de 
REC en de Begeleidingscommissie uit te nodigen. Wij zijn ervan overtuigd dat deze instanties, gelet 
op hun betrokkenheid bij de volksgezondheid en de veiligheid van de leefomgeving van de inwoners 
van Harlingen, Midlum en Wijnaldum, een positieve bijdrage aan de behandeling kunnen leveren en 
hiertoe gaarne bereid zijn. 

 
Uw reactie met belangstelling afwachtende, 

 

Hoogachtend, 

 

Namens de fracties PvdA  Harlinger Belang   CDA 

 

 

 
w.g. E. Helvrich    w.g. J. Saakstra   w.g. H. Sijtsma 

 


